
Garcia: Dobre losowanie

News - ASRoma.pl

Losowanie 1/8 finału Ligi Mistrzów skomentował też Rudi Garcia. Trener

podkreślił po raz kolejny wagę wczorajszego wyniku z Napoli. Oto, co

powiedział dla Roma Radio.

 

- Wiemy, że ugraliśmy wczoraj w Neapolu ważny wynik. Remis bez utraty goli jest

zawsze dobrym rezultatem w Neapolu.

 

Real Madryt?

- Losowanie oglądaliśmy wszyscy wspólnie. Dla mnie losowanie jest dobre.

Możliwość mierzenia się z zespołem takim jak Real Madryt, jednym z faworytów do

wygrania Ligi Mistrzów to dobra rzecz. Musimy zaliczyć bardzo dobry występ, aby

awansować do ćwierćfinału. Mam nadzieję, że Olimpico będzie 17 lutego pełne.

 

Po Messim Ronaldo?

- Dlatego gramy w Lidze Mistrzów, aby oglądać najlepszych graczy na świecie. To

piękna rzecz dla całego Rzymu. Na tą chwilę widzieliśmy graczy Realu w letnim

sparingu, w lutym to będzie inna historia i mam nadzieję, że odzyskam wszystkich

moich chłopaków, aby zaliczyć wielki występ i awansować do ćwierćfinału. Nasz cel

został osiągnięty, dalej normalnym jest, że trafiasz na mocniejsze zespoły. Gdy

jesteśmy w 1/8 finału wszystkie zespoły są mocne, są faworyci jak do końcowego

zwycięstwa jak Real, PSG, Bayern. Chłopcy zareagowali na losowanie, teraz musimy

być zmotywowani na Puchar Włoch i Genoę w Serie A.

 

Publiczność?

- Powiedziałem i powtórzę. Bardzo ważnym jest mieć pełny stadion. Przeżyłem dwa

lata z pełną Curva Sud. Pomagają zdobyć dodatkowe punkty w lidze.
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